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Střelba Trumpova shromáždění je „nepřijatelná“, říká
ředitel tajné služby – ABC News

abcnews.go.com/US/trump-rally-shooting-unacceptable-secret-service-director-abc-exclusive/story

ABC Exclusive: Střelba z Trumpova shromáždění je „nepřijatelná“,
říká ředitel tajné služby

"Sem už to všechno končí," řekla Kimberly Cheatle v rozhovoru pro
ABC News.
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New video shows moment would-be Trump assassin climbed onto
the roof

ABC News has learned that heavily armed local police were
stationed inside the building a...

Ředitelka americké tajné služby Kimberly Cheatle ve svém prvním
síťovém rozhovoru od pokusu o atentát na bývalého prezidenta
Donalda Trumpa řekla, že střelba na shromáždění v Pensylvánii byla
„nepřijatelná“.

"Bylo to nepřijatelné," řekla v pondělí v rozhovoru s hlavním
korespondentem ABC News Pierrem Thomasem. "A to je něco, co
by se nemělo opakovat."

https://abcnews.go.com/US/trump-rally-shooting-unacceptable-secret-service-director-abc-exclusive/story?id=111962314
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Ředitelka americké tajné služby Kimberly Cheatle se posadila s ABC News ve
své první dvou...

Zprávy ABC

Sobotní násilný incident, který si vyžádal jednoho mrtvého účastníka
shromáždění, byl prvním případem, kdy byl současný nebo bývalý
prezident zraněn při pokusu o atentát od Ronalda Reagana v roce
1981.

Když se Cheatleová poprvé dozvěděla o střelbě, řekla, že byla
šokována a znepokojena - jak o Trumpa, tak o agenty tajné služby,
kteří na incident reagovali.

"Byla to zjevně situace, ke které jako agent tajné služby nikdo ve své
kariéře nikdy nechce," řekla.

VÍCE: Co byste měli vědět o ředitelce tajných služeb Kimberly Cheatle

"Buck se mnou zastaví"

Cheatle jako vedoucí agentury řekla, že je její odpovědností vyšetřit,
co se pokazilo, a zajistit, aby se nic podobného nemohlo opakovat.

https://abcnews.go.com/Politics/secret-service-director-kimberly-cheatle/story?id=111952526
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"Ta baba se mnou končí," řekla. "Jsem ředitel tajné služby a musím
se ujistit, že provádíme kontrolu a že našim zaměstnancům
poskytujeme potřebné zdroje."

Cheatle reagoval na zprávy, že podezřelý byl viděn a identifikován
jako potenciálně podezřelý, než zahájil palbu, a uvedl, že mezi tím a
střelbou uplynulo „velmi krátké časové období“.

"Ještě nemám všechny podrobnosti, ale byla to velmi krátká doba,"
řekla. "Vyhledání této osoby, její nalezení, identifikace a nakonec její
neutralizace proběhlo ve velmi krátkém časovém období a je velmi
obtížné."

Cheatle také řekl, že místní úřady měly za úkol zabezpečit budovu,
kde údajný střelec střílel, než byl vyveden odstřelovačem tajné
služby, a potvrdil, že uvnitř budovy byla přítomna místní policie, když
byl střelec na střeše.

"V tomto konkrétním případě jsme sdíleli podporu pro tuto konkrétní
stránku a že Tajná služba byla zodpovědná za vnitřní perimetr," řekl
Cheatle. "A pak jsme požádali o pomoc naše místní protějšky pro
vnější obvod. V té budově byla místní policie - v oblasti byla místní
policie, která byla zodpovědná za vnější obvod budovy."

Cheatle řekla, že oslovila Trumpa, ale ještě s ním nemluvila.

Ve dnech od útoku čelili Cheatle a tajná služba zvýšené kontrole
kvůli tomu, že nedokázali zabránit incidentu, a dokonce někteří
volali, aby rezignovali.

Cheatle řekla, že na svou roli rezignuje.

Očekává se, že příští pondělí 22. července bude svědčit před
kontrolním výborem sněmovny vedený republikánskou vládou.

Cheatle také řekl, že na střeše nebyli žádní ostřelovači, které střelec
používal, protože byla nakloněná.
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"Takže existuje řada faktorů, které vstupují do hry v tom, jak
zabezpečujeme budovy, jak v našem obvodu, tak mimo něj," řekla.

"Na tom místě samotném bylo ve vnějším obvodu několik budov.
Vím, že se všichni soustředíme na tuto jednu konkrétní budovu kvůli
tomu, co se tam stalo. Ale v té odlehlé oblasti je řada budov." “
vysvětlil Cheatle.

"Konkrétně ta budova má v nejvyšším bodě šikmou střechu. A tak je
tam bezpečnostní faktor, který by se tam bral v úvahu, že bychom
nechtěli někoho postavit na šikmou střechu. A tak padlo rozhodnutí
zabezpečte budovu zevnitř,“ řekla.

Ředitel říká, že má důvěřovat tajné službě

Přesto by podle ní měl mít americký lid důvěru ve schopnost tajné
služby chránit prezidenta a bývalého prezidenta.

Po pokusu o atentát si „okamžitě“ začala prohlížet ochranné detaily
osob pod ochranou tajných služeb.

Řekla, že oslovila bývalý prezidentův štáb a pokusila se ho
kontaktovat, ale nepodařilo se jí to.

Cheatle také odmítl dezinformace kolem pokusu o atentát.

"Tajná služba není politická," řekla. „Bezpečnost není politická.
Bezpečnost lidí není politická. A na to se jako agentura
zaměřujeme.“

A zopakovala, jak řekli jiní úředníci, že na fámách, o nichž bývalý
prezident požádal o další zdroje, není „žádná pravda“.

Rozhodnutí vyřadit střelce bylo podle ní „rozhodnutím ve zlomku
vteřiny“, které agent učinil, když seděl na střeše.

„Mají schopnost učinit toto rozhodnutí sami. Pokud vidí, že je to
hrozba, a v tom případě to udělali,“ řekla.
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"A tleskám tomu, že se tak rozhodli a nemuseli to s nikým prověřovat
a naštěstí hrozbu neutralizovali."

 
 


